

Шаблоны для писем блогерам

Hi Ashley,
I've bought your „X“ course, and I'd like to share how helpful it was! You give so much knowledge/ motivation/.... it helped me to figure out...

My name is Ivan, I am an insta-producer, which means something between brand-manager, political strategist and marketing specialist. The result of my work is a considerable increase in sales of info-products: guides, pdf - guides and online-courses.

I work with the following bloggers _____, _____, _____ and together we made launches, with the results of _____\$, _____ \$ that we already made at the first launch.

You can just text me „YES“ back, if you are interested to get the whole list and strategy plan on how to make your next launch, and I'll send it to you.

Привет, Эшли! Я купил твой "ТТТ" курс и хочу поделиться впечатлениями! Ты так много даешь знаний/мотивации/....и помог мне разобраться....

Меня зовут Иван, и я инста продюсер это что среднее между бренд менеджером, политтехнологом и маркетологом, результат моей работы - это значительное увеличение продаж инфопродуктов: гайдов, пдф инструкций и курсов онлайн.

Я уже помогал делать запуски таким блогерам: ____, ____, ____ на \$_____, \$_____ уже при первом запуске со мной.

Напиши мне "ДА" если тебе интересно, какую конкретно работу я могу взять на себя и я пришлю тебе более подробный план стратегию, как можно развить твой продукт!

Hello, Jessica!

You have such a cool page! I can see how much time you dedicate to a health nutrition. I also started to dive into that topic recently and I can feel the results already - 5 pounds for the last month!

My name is Denis and I am insta - producer, which means something between brand-manager, political strategist and marketing specialist. The result of my work is to create and sell high info-products, like guides, pdf - guides and online-courses in collaboration with experts and bloggers.

I'd like to offer you to create your info-product (pdf-guide, course on educational platform) which will help numerous people, and at the same time

grow into a profitable business.

Here are my results for the last year: I've worked with @____,____,____. And we've launched courses and training with the amount of _____ USD on the first round.

If you are as enthusiastic in the subject of nutrition as I am, and if you are interested in this proposal, just text me „YES“ back, and I'll send you the plan on how your first online-product can be developed(разработать)/created(создать) and sold at a high price!

Привет, Джессика!

У тебя классная страница, я вижу как много ты уделяешь времени здоровому питанию, я тоже только недавно включился в эту тему и уже чувствую результаты - 5 кг за последний месяц!

Меня зовут, Денис, и я инста продюсер это что среднее между бренд менеджером, политтехнологом и маркетологом, результат моей работы - это большие продажи инфопродуктов в коллаборации с экспертами и блогерами. Таких как: гайды, pdf инструкции и курсы онлайн.

Я бы хотел предложить тебе работать вместе, создать твой идеальный продукт, который поможет людям, а так же сделать из этого прибыльное дело.

Вот мои результаты за последний год: я работал с такими экспертами как____,____,____ и мы уже сделали запуски инфопродуктов на суммы \$____,\$____,\$____, уже с одного запуска.

Если ты такой же энтузиаст, как и я в теме питания и тебе интересно это предложение, напиши мне просто "ДА" и я пришлю тебе план, как можно создать свой первый продукт онлайн и начать продавать его дорого!